
 

 
REFERAT FRÅ HAUSTMØTE ALPINT,  
27. OKTOBER 2015 
 
Sak 1: Sparebanken Vest ved Tore Dvergsdal informerte om avtalen som 
er inngått med Sogn og Fjordane skikrins alpint. 
 
Sak 2: Ingen merknader til sakslista 
 
Sak 3: Val av referent: Hege Venes 
 
Sak 4: Per Lambrechts informerte frå NSF om dei nye reglane ved hjelm. 
Typegodkjenning merka med spesifikasjoner for 2013. 
 
Skikrinsen sitt overnattingstilbod i samband med HL på Bjorli og LF i 
Meråker, for meir info. sjå www.skikrinsen.no  
 
Sak 5: Even Hole presenterte kva han vil jobbe med denne sesongen; 
styrke, uthald, koordinasjon og beveglegheit. 
 
Tilbud til alle tre sonene; ei trening i kvar sone tredje kvar veke. 
 
Innslagspunkt vart teke opp, ein kom fram til at det skal vere frå U10.  
 
Sak 6: Det kom fleire tilbakemeldingar på terminlista. Hafslo kan ikkje 
gjennomføre renn den 10.jan. KM på Breim er same helga som Poca 
Loka. Stryn ynskjer eit kvallikrenn. Dette er noko som AK må sjå på. 
 
Sak 7: Per Asbjørn Felde informerte om Fjord 1 samlingar og 
barmarkssamlingar. 
 
Sak 8: Var lite interesse for trenarkurs denne sesongen.TD kurs er sett 
opp på Hafjellsamlinga i slutten av November. 

http://www.skikrinsen.no/


 
 
Runden rundt: Even Hole ynskjer at klubbane tek kontakt med 
skisenteret om kvar treningane skal føregå, slik at bakken blir trakka. 
 
Elles vart det fremma forslag om at skikrinsen bør arbeide for å få plass 
eit fylkeskort for aktive alpinistar. 
 
Sak 9: Info om økonomi/sponsor v/ Yngve Thorsen 

 
Hege Venes 28/10-15 

 


